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Rusko musí být zbaveno svých bojových schopností,
aby už nikdy nikoho neohrožovalo, říká americký
generál

slovenskoaktualne.sk/spravy/rusko-musi-byt-zbavene-svojich-bojovych-schopnosti-aby-uz-nikdy-nikoho-
neohrozovalo-hovori-americky-general

Generál Ben Hodges, bývalý velitel americké armády v

Evropě a nyní jeden z nejuznávanějších vojenských

expertů, zůstává optimistický, pokud jde o vítězství

Ukrajiny ve válce, kterou rozpoutalo Rusko. Ruská armáda

ztratila morálku a nemá šanci na vítězství.

Generál Ben Hodges v  rozhovoru pro  Novoye Vremya řekl, že ruská

armáda již ztratila jakoukoli šanci obrátit události na frontě ve svůj

prospěch. Kromě toho bude blížící se zima vyhovovat Ukrajincům,

kteří mají dostatek kvalitního vybavení pro boj i při velmi nízkých

teplotách. Rusové na druhé straně nemají téměř nic, a proto jsou

podobní německé armádě ve Stalingradu.
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Podle generála Hodgese Rusové již dosáhli takzvaného vyvrcholení,

bodu, který poprvé popsal pruský vojenský teoretik z 19. století Carl

von Clausewitz jako bod, ve kterém útočící strana ztrácí schopnost

útočit. Je to způsobeno ztrátami, nedostatkem zdrojů, ale také tím, že

odpor soupeře je příliš silný nebo samotní vojáci ztrácejí bojovou

morálku. Tento koncept je však podle vojenských teoretiků důležitý,

protože bránící strana pomáhá pochopit, zda soupeř již dosáhl

vrcholu. „Myslím si, že Rusové dosáhli svého vrcholu před několika

týdny,“ řekl Hodges.

Důvody jsou jasné – ruská logistika se stává stále nespolehlivější,

velitelé armády jsou nesourodí a ztrácejí morálku a vojáci mají malou

chuť bojovat. „A samozřejmě, ukrajinští obránci jsou velmi, velmi

profesionální, úspěšně narušují logistické řetězce nepřítele. Proto

jsem si jist, že Rusové dosáhli vrcholu této války,“ dodává Hodges.

Podle generála to byla příležitost ukončit válku už letos. Píše portál

Forum24.cz .

„Jediný způsob, jak může Rusko eskalovat tento konflikt, je použití

jaderných zbraní na území Ukrajiny, což se zdá být

nepravděpodobné,“ říká Ben Hodges. Dokonce i Rusové chápou, že

takový krok bude nutně znamenat odvetné akce USA nebo Velké

Británie a Rusové to navzdory všem svým propagandistickým

prohlášením nechtějí. „A také si myslím, že oligarchové, kteří

pomáhají Putinovi udržet si moc, také nejsou spokojeni s takovým

rozhodnutím, protože reakce USA a Velké Británie by byla velmi

tvrdá,“ vysvětluje generál Hodges. Navíc, podle jeho názoru je Putin

mimořádně cynický a bezohledný, ale není blázen. "Proto považuji

takový zvrat událostí za nepravděpodobný," řekl Hodges.
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